
Ungdomsbo afd. 46, Seniorbo. 
Bestyrelsesmøde hos Ulla d. 12. maj 2021 kl. 12. 
 
Pkt. 1. Velkomst. Til stede: Erik, Gyrithe, Ulla og Ruth. 
 
Pkt. 2. U.bos forhåndsretningslinjer ved afdelingsmødet 

A.kun øl eller vand, når man kommer. Hanne sørger for  drikkevarer. Der 
bliver ikke smørrebrød, som vi ellers plejer 

 
 B. Kun 1 person pr. lejlighed. 
 
 C. Placering i fællesrummet: Skal følge de til den tid gældende coronaregler .  
      Bestyrelsen sørger for opstilling af stole dagen før. 
 
 D. Mundbind: Følger coronareglerne. 
 
Pkt. 3. Starter vi med en sang? På gr.a. corona anbefaler bestyrelsen, at vi dropper det 
 
Pkt. 4. Afdelingsmødets Dagsorden. 
 
 a. Valg af dirigent. Ungdomsbo kommer med forslag 
 
 b. Valg af referent: Ungdomsbos medarbejder refererer 
 
 c. Valg af stemmetællere: Foregår på mødet blandt alle deltagere 
 
 d. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde. Afdelingens  
     formand, Erik Kiørbye aflægger beretning. 
 
 e. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 2021/2022, samt 
    bemærkninger til regnskabet 2019/2020. Skal ikke godkendes. 
 
 f. Orientering 
    - Årets planlagte vedligeholdelsesarbejder: v/UB 
 
    - Årets almindelige vedligeholdelsesarbejder.v/UB 
 
    - "God almen drift". 
  
 g. Indkomne forslag. D.D. Endnu ingen fra beboerne. Bestyrelsen fremlægger
 sine forslag fra sidste år. 
 
 h. Valg til afdelingsbestyrelsen. 
 Vi har i øjeblikket ingen forslag til kandidater. 
    - Formand. 
 
    - De to andre medlemmer for hhv. 2 og 1 år. 
 



    i. Valg af  suppleanter. 
 
    - valg af person, der kan stå for udlejning af gæsteværelse og fællesrum.          
       Den nye bestyrelse bestemmer, hvem det skal være, så det skal ikke med   
       på afd.mødet. 
 
 j.  Evt. valg til repræsentantskabet. 
 
 k. Eventuelt.  
 
Pkt. 5. Husets arkiv. Gyrithe har sammen med Erik gennemgået alle de gamle papirer og  

kasseret en del. Resten må betegnes som husets historie og kan måske have       
interesse for nogen, selv om vi kun er forpligtet til at gemme i 5 år. Formanden 
undersøger, om Lokalhistorisk Arkiv måske er interesseret.  
   

Pkt. 6. Siden sidst: Flere beboere har udtrykt, at der er blevet for lidt plads i cykelskuret, og  
Erik har drøftet det med Lars Schütt, som ser tre muligheder for at løse problemet: 

• Alm. Cykler, som ikke bruges, kan/bør fjernes 

• Evt. kan 2 el-scootere stå under trappen i kælderen 

• Udvidelse af cykelskuret. Lars Schütt undersøger,hvad en evt. udvidelse med 2 
meter af skuret, hen imod stien vil koste, og hvor meget, det vil påvirke huslejen. 
Pkt. drøftes på afdeliingsmødet. 
 

Pkt. 7. Evt. Erik oplyser, at de konti, som den nye bestyrelse kan arbejde med er : 
            Bestyrelsens rådighedsbeløb med 9.000,- kr årligt, hvoraf der er knap 6.000 kroner 
tilbage  
og Fritidskontoen på 2.300 kroner, hvor der er brugt 473 kroner. 
 
            Ingen beboerforslag til mødet i dag. 
 
 
Referent Ruth 
  

 
 


